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Brf Rågstacken 

Medlemsinformation från styrelsen 
 

Fiber Installation 

 
FIBER INSTALLATION  
Svar från styrelsen på brevet från orolig medlem – ”Fiber dyrare än bredband?” 
 
VAD ÄR BREDBAND?  
Bredband är ett samlingsnamn för olika tekniker att med hög hastighet överföra data. 
Det finns olika sätt att få bredband genom telefonledningen, kabel-tv eller fibernät.  
Mobilt bredband kommer genom signaler från radiosändare. 
Man behöver inte en ny TV eller dator bara för att man får fiber. 
 
VAD KOSTAR DET? 
Om du väljer att gå med kostar det 499:-/mån (bredband 1000/100 Mbit/s samt 10 TV-
kanaler med en HD-Box) under 24 månader. Du kan också välja att gå med senare men då 
har du en installationskostnad på ca 6000:- för att bli inkopplad. 
 
Operatörerna har varierande priser och det ändras då och då. Comhem kostar idag:  
Bredband 150 Mbit/s  - 349:-/mån  
TV Bas   - 169:-/mån  
 
Svar från Stadsnätsbolaget: Billigaste bredbandet som finns på vårt nät idag är 249kr för 
100Mbit/s. Man kan även hitta tv-paket från 39kr.  
 
HUR FUNKAR DET? 
Du får en faktura under de första 24 månaderna, om du senare väljer att ta TV från en 
operatör och bredband från en annan, ja då är risken att du får 2 fakturor.  
 
Möjligheten till bredband via Fiber förändrar inga andra tekninska lösningar som du redan 
har eller tänkt skaffa dig. Du behöver en kontakt och kan välja var i huset du vill installera 
den och därifrån dra ytterligare kabel eller använda trådlös WIFI i huset.  
Om du inte redan har en trådlös router så kan en sådan behöva inhandlas. 
 
Nomalt surfande på nätet kräver 50 Mbit/s, ska du streama film så behöver du 100 Mbit/s. 
Detta kommer ingå i de 24 mån avtal som nämnts ovan. 
 
Om någon får problem med sina tjänster så är det inte stadsnätsbolaget man ringer till, 
man ringer till sin tjänsteleverantör. Tjänsteleverantören kontrollerar om det är något fel 
hos dem och om så inte är fallet så skickar tjänsteleverantören det vidare till oss. 
 
COMHEM i HSB Rågstacken 
Om vi beslutar att installera Fiber i vår förening (det behövs ca 39% av alla medlemar) så 
kommer vi avgöra på en stämma om vi ska avsluta vårt avtal med Comhem. 
 
 
Hör gärna av dig med eventuella frågor! 
 
Med Vänlig Hälsning 
Styrelsen 
 

 

 


